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Geachte college, 

Tijdens het afschaffen van het betaald parkeren in 2019 heeft de wethouder toegezegd 
een parkeerevaluatie te houden. Nu is er sinds 2019 veel gebeurd en VSA kan het gemist 
hebben, maar zover ons bekend is de raad nog niet geïnformeerd over een 
parkeerevaluatie en is hiervan nog geen sprake geweest. Desalniettemin lezen we in de 
stukken dat er wel parkeeronderzoek heeft plaats gevonden.  

Onze vraag is dan ook:  

1. Op welke parameters heeft de parkeerevaluatie plaatsgevonden en welke 
onderzoeken zijn uitgevoerd?  

Graag ontvangen wij informatie hierover. 
 
Antwoord: 
 

Er worden op dit moment, in samenwerking met de stakeholders, gegevens verzameld 
om de evaluatie vorm te geven. De volgende gegevens worden gebruikt: 
 
Aantal geparkeerde bezoekers 
Parkeeropbrengsten 
Leegstand per m2 
Winkelcijfers omzet (t.o.v. vergelijkbare winkelcentra) 
Aantal betalende klanten 
Klantentelling 
Enquêtes onder winkeliers en bezoekers 
 

De evaluatie zal in het 4e kwartaal 2022 (zoals afgesproken 2 jaar na invoering) worden 
afgerond, afhankelijk van eventuele gevolgen van Covid-19.   


